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PROTOKÓŁ NR XXVII/18 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie 
odbytej w dniu 10 maja 2018 r. 

 
 
Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1510 

 
I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 18 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: Anna Stępień-Buryszek – Sekretarz Powiatu, Zbigniew Mazur – 
Skarbnik Powiatu, natomiast Andrzej Siwy - Członek Zarządu był nieobecny.    
Ponadto w sesji udział wzięli dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego, kierownicy 
jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście. Lista obecności osób zaproszonych 
stanowi zał. nr 2 do protokołu.    
 
II. Porządek dzienny posiedzenia po zmianach. 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę.  

3. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia  

15 marca 2018 roku. 

4. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Domu Pomocy Społecznej  

w Nowogardzie, Smużyny 2 z filią w Nowogardzie przy ul. Piłsudskiego 9.  

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności rehabilitacyjnej  

i wykorzystania środków finansowych Warsztatów Terapii Zajęciowej  

w Nowogardzie za rok 2017. 

6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu 

Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016-2025 za rok 2017. 

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych dla Powiatu Goleniowskiego na lata 2016-2025 za rok 2017. 

8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie, realizacji Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 

na lata 2015-2017 za rok 2017.  

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej dla Powiatu 

Goleniowskiego za rok 2017.  

10. Projekt uchwały w sprawie projektu zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci 

publicznych szkół ponadgimnazjalnych i szkół specjalnych do nowego ustroju szkolnego 

oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i szkół specjalnych.  

11. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji, liczby punktów oraz 

rodzajów dokumentów niezbędnych na pierwszym etapie postępowania rekrutacyjnego 

do Internatu Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Stanisława Staszica w Nowogardzie. 

12. Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Goleniów prowadzenia zadania 

publicznego z zakresu dróg publicznych pod nazwą „Przebudowa ul. Puszkina i ul. 

Witosa wraz z infrastrukturą towarzyszącą w Goleniowie”.   
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13. Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Goleniów prowadzenia zadania 

publicznego z zakresu dróg publicznych pod nazwą „Budowa parkingu oraz ciągu 

pieszego przy ul. Szkolnej w miejscowości Krępsko, droga powiatowa nr 4121Z”. 

14. Projekt uchwały w sprawie powierzenia gminie Goleniów prowadzenia zadania 

publicznego z zakresu dróg publicznych pn.: „Budowa ciągu pieszo-rowerowego  

w miejscowości Czarna Łąka (tryb zaprojektuj i wybuduj)”.          

15. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, odstępowania 

od ustalania opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej, warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, 

oraz wskazania organu lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg.   

16. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji powiatowych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu.  

17. Projekt uchwały w sprawie kierunkowych założeń polityki budżetowej powiatu na 2019 

rok.  

18. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2018-2031.  

19. Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej ds. opracowania 

zmian w Statucie Powiatu Goleniowskiego.  

20. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (nr rej. 4) 

21. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (nr rej. 5) 

22. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (nr rej. 6) 

23. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (nr rej. 7) 

24. Przedstawienie aktualnej sytuacji w Szpitalnym Centrum Medycznym  

w Goleniowie Sp. z o.o.   

25. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami. 

26. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.   

27. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

28. Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych.  

29. Zamknięcie obrad sesji.  

III. Przebieg posiedzenia.  

Ad 1. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, dokonał otwarcia XXVII sesji Rady 

Powiatu, w oparciu o listę obecności stwierdził, iż jest quorum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. Następnie Przewodniczący powitał wszystkich radnych, Zarząd 

Powiatu ze Starostą, Tomaszem Kuliniczem i Wicestarostą Tomaszem Stanisławskim na 

czele, dyrektorów wydziałów, dyrektorów jednostek organizacyjnych, komendantów, 

licznie zgromadzoną młodzież z opiekunami oraz pozostałych uczestników sesji.  

Przewodniczący Rady poinformował, że w 20 i 21 marca 2018 r. na Sali Teatralnej Teatru 

„Kana” w Szczecinie, odbył się II finał Wojewódzkiego Przeglądu Form artystycznych. 

Przegląd zorganizowany został w ramach podsumowania realizowanego programu 

profilaktycznego pod nazwą „Porozmawiajmy o zdrowiu i nowych zagrożeniach”. 

Następnie Przewodniczący poprosił o zabranie głosu pana Marka Frydrycha Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego, który omówił II Wojewódzki Przegląd Form  Artystycznych oraz 



3 
 

poinformował o wielkim sukcesie uczniów i nauczycieli Szkoły Podstawowej nr 1 w 

Goleniowie oraz Zespołu Szkół Specjalnych w Goleniowie. Następnie pan Marek Frydrych 

wspólnie ze Starostą Tomaszem Kuliniczem i Wicestarostą Tomaszem Stanisławskim 

wręczyli nagrody uczniom, którzy zdobyli I miejsce oraz I Nagrodę Publiczności za 

przedstawienie „Warto żyć i sobą być”. W dalszej części głos zabrali: dyrektor ZSS w 

Goleniowie pan Wojciech Maciejewski i dyrektor SP nr 1 w Goleniowie pani Joanna 

Stanuch.    

Ad 2. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba przedstawił porządek obrad sesji  

i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie.  

Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, iż radnym zostały rozdane poprawione projekty 

uchwał dotyczące spraw drogowych. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz wniósł o wprowadzenie do 

porządku obrad sesji 4 projektów uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg w pkt. 20, 21, 22, 

23. 

Radna Teresa Chodyko wniosła o wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu 

dotyczącego przedstawienia aktualnej sytuacji w Szpitalnym Centrum Medycznym  

w Goleniowie Sp. z o.o.  

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie wniosek 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, Pawła Gulbinowicza, który wniósł o uzupełnienie 

porządku obrad sesji o cztery projekty uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg w pkt. 20, 21, 

22, 23. 

W wyniku głosowania:  

Za   - 16 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych  
Głosy nieoddane - 2 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 
Rada Powiatu w Goleniowie wprowadziła do porządku obrad sesji cztery projekty uchwał  

w sprawie rozpatrzenia skarg w pkt. 20, 21 22, 23. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie wniosek radnej 

Teresy Chodyko o wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu dot. przedstawienia 

aktualnej sytuacji w Szpitalnym Centrum Medycznym w Goleniowie Sp. z o.o.  

W wyniku głosowania:  

Za   - 13 radnych   
Przeciw  - 1 radnych 
Wstrzymało się  - 2 radnych  
Głosy nieoddane - 2 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 
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Rada Powiatu w Goleniowie wprowadziła do porządku obrad sesji punkt dot. 

przedstawienia aktualnej sytuacji w Szpitalnym Centrum Medycznym w Goleniowie Sp. z 

o.o. 

Przewodniczący Rady poinformował, że głos w tej sprawie zabierze Przewodniczący Rady 

Nadzorczej SCM w Goleniowie Sp. z o.o. w pkt. 24  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Ad 3. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poinformował, że protokół z XXVI 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 15 marca 2018 r. był wyłożony do wglądu  
w Biurze Rady i zapytał, czy są uwagi do niniejszego protokołu.  

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie przyjęła protokół z XXVI sesji Rady Powiatu  
w Goleniowie z dnia 15 marca 2018 r.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad 4. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian do Statutu Domu Pomocy Społecznej w Nowogardzie, Smużyny 2 z filią  

w Nowogardzie przy ul. Piłsudskiego 9, który stanowi zał. nr 6 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.   

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformowała, 

iż Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 
Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu 
Domu Pomocy Społecznej w Nowogardzie, Smużyny 2 z filią  
w Nowogardzie przy ul. Piłsudskiego 9. 
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Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/265/18 stanowi zł. nr 8 do protokołu.  

Ad 5. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za rok 2017. Projekt uchwały  stanowi zał. 

nr 9 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.   

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformowała, 

iż Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Nowogardzie za rok 2017. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/266/18 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad 6. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2016-2025 za rok2017. Projekt uchwały stanowi zał. nr 12 do 

protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.   

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformowała, 

iż Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
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W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016-2025 za 

rok2017. 

 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/267/18 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Ad 7. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Powiatu 

Goleniowskiego na lata 2016-2025 za rok 2017. Niniejszy projekt uchwały stanowi zał. nr 

15 do protokołu.     

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.   

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformowała, 

iż Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Powiatu Goleniowskiego na lata 

2016-2025 za rok 2017.     

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/268/18 stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

Ad 8. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, realizacji 



7 
 

Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2015-2017 za rok 2017. Projekt 

uchwały stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.   

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformowała, 

iż Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, realizacji Powiatowego Programu 

Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2015-2017 za rok 2017. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/269/18 stanowi zał. nr 20 do protokołu.  

Ad 9. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Oceny 

Zasobów Pomocy Społecznej dla Powiatu Goleniowskiego za rok 2017, który stanowi zał. 

nr 21 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.   

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformowała, 

iż Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 18 radnych 
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Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy 

Społecznej dla Powiatu Goleniowskiego za rok 2017. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 22 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/270/18 stanowi zał. nr 23 do protokołu.  

Ad 10. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie projektu zmiany 

uchwały w sprawie dostosowania sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych i szkół 

specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych  

i szkół specjalnych. Projekt uchwały stanowi zał. nr 24 do protokołu.     

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.   

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformowała, 

iż Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie projektu zmiany uchwały  

w sprawie dostosowania sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych i szkół specjalnych 

do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i szkół 

specjalnych. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 25 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/271/18 stanowi zał. nr 26 do protokołu.  

Ad 11. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów rekrutacji, liczby punktów oraz rodzajów dokumentów niezbędnych na 

pierwszym atapie postępowania rekrutacyjnego do Internatu Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. Stanisława Staszica w Nowogardzie. Projekt uchwały stanowi zał. 

nr 27 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.   
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Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformowała, 

iż Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
 

W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie określenia kryteriów rekrutacji, 

liczby punktów oraz rodzajów dokumentów niezbędnych na pierwszym atapie 

postępowania rekrutacyjnego do Internatu Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. 

Stanisława Staszica w Nowogardzie. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 28 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/272/18 stanowi zał. nr 29 do protokołu.  

Ad 12. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie 

Goleniów prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg publicznych pod nazwą 

„Przebudowa ul. Puszkina i ul. Witosa wraz z infrastrukturą towarzyszącą w Goleniowie”, 

który stanowi zał. nr 30 do protokołu. Starosta dodał, że do niniejszego projektu uchwały 

została wprowadzona autoprawka w podstawie prawnej. Projekt uchwały z wprowadzoną 

autopoprawką stanowi zał. nr 31 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.   

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformowała, 

iż Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 
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Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Goleniów 

prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg publicznych pod nazwą „Przebudowa ul. 

Puszkina i ul. Witosa wraz z infrastrukturą towarzyszącą w Goleniowie”. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 32 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/273/18 stanowi zał. nr 33 do protokołu.  

Ad 13. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie powierzenia 

Gminie Goleniów prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg publicznych pod nazwą 

„Budowa parkingu oraz ciągu pieszego przy ul. Szkolnej w miejscowości Krępsko, droga 

powiatowa nr 4121Z”, który stanowi zał. nr 34 do protokołu. Starosta dodał, że do 

niniejszego projektu uchwały została wprowadzona autoprawka w podstawie prawnej. 

Projekt uchwały z wprowadzoną autopoprawką stanowi zał. nr 35 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.   

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformowała, 

iż Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 17 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 1 radny 

Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Goleniów 

prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg publicznych pod nazwą „Budowa 

parkingu oraz ciągu pieszego przy ul. Szkolnej w miejscowości Krępsko, droga powiatowa 

nr 4121Z”. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 36 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/274/18 stanowi zał. nr 37 do protokołu.  

Ad 14. Starosta Tomasz Kulinic zprzedstawił projekt uchwały w sprawie powierzenia 

Gminie Goleniów prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg publicznych pn.: 

„Budowa ciągu pieszo-rowerowego w miejscowości Czarna Łąka (tryb zaprojektuj  

i wybuduj)”, który stanowi zał. nr 38 do protokołu. Starosta dodał, że do niniejszego 

projektu uchwały została wprowadzona autoprawka w podstawie prawnej. Projekt 

uchwały z wprowadzoną autopoprawką stanowi zał. nr 39 do protokołu.   
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Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.   

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformowała, 

iż Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Goleniów 

prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg publicznych pn.: „Budowa ciągu pieszo-

rowerowego w miejscowości Czarna Łąka (tryb zaprojektuj i wybuduj)”. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 40 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/275/18 stanowi zał. nr 41 do protokołu.  

Ad 15. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny, odstępowania od ustalania opłaty za pobyt dziecka  

w pieczy zastępczej, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w 

których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, oraz wskazania organu lub osób 

uprawnionych do udzielania tych ulg. Projekt uchwały stanowi zał. nr 42 do protokołu. 

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.   

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformowała, 

iż Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 
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Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, odstępowania od ustalania opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną, oraz wskazania organu lub osób uprawnionych do udzielania tych 

ulg. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 43 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/276/18 stanowi zał. nr 44 do protokołu.  

Ad 16. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie emisji 

obligacji powiatowych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, który 

stanowi zał. nr 45 do protokołu.  

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformowała, 

iż Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.   

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 16 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 2 radnych 

Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie emisji obligacji powiatowych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 46 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/277/18 stanowi zał. nr 47 do protokołu.  

Ad 17. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie 

kierunkowych założeń polityki budżetowej powiatu na 2019 rok, który stanowi zał. nr 48 

do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.   
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Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformowała, 

iż Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
 

W wyniku głosowania: 

Za   - 14 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 4 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie kierunkowych założeń polityki 

budżetowej powiatu na 2019 rok 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 49 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/278/18 stanowi zał. nr 50 do protokołu.  

Ad 18. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu na lata 2018-2031, który stanowi zał. nr 

51 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.   

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformowała, 

iż Komisja Budżetu i Infrastruktury i Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2018-2031.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 52 do protokołu. 



14 
 

UCHWAŁA NR XXVII/279/18 stanowi zał. nr 53 do protokołu.  

Ad 19. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba omówił projekt uchwały  

w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej ds. opracowania zmian w Statucie 

Powiatu Goleniowskiego, który stanowi zał. nr 54 do protokołu.     

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 0 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie powołania doraźnej Komisji 

Statutowej ds. opracowania zmian w Statucie Powiatu Goleniowskiego  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 55 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/280/18 stanowi zał. nr 56 do protokołu.  

Godz. 1355 – obrady sesji prowadzi Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu , Izabela Żabicka.  

Ad 20. Przewodniczący Komisji Rewizyjnje, Paweł Gulbinowicz omówił projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi przekazanej przez Zachodnipomorskiego Kuratora Oświaty 

w Szczecinie w dniu 7 marca 2018 r. na Starostę Goleniowskiego. (nr rej. 4), projekt 

uchwały stanowi zał. nr 57 do protokołu.  

W powyższym temacie głos zabrały następujące osoby, w kolejności: radny Sylwester 

Górzny, Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej Paweł Gulbinowicz.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 9 radnych   

Przeciw  - 1 radnych 

Wstrzymało się  - 7 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 17 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi.  

Starosta Tomasz Kulinicz nie brał udziału w głosowaniu – głosujących 17 radnych 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 58 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/281/18 stanowi zał. nr 59 do protokołu.  
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Ad 21. Przewodniczący Komisji Rewizyjnje, Paweł Gulbinowicz omówił projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Nowogardu z dnia 7 marca 2018 r. na Starostę 

Goleniowskiego. (nr rej. 5), projet uchwały stanowi zał. nr 60 do protokołu.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Wiceprzewodnicząca Rady poddała powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
 

 

W wyniku głosowania: 

Za   - 14 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 2 radnych 

Głosy nieoddane - 1 radny 

Obecnych    - 17 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi.  

Starosta Tomasz Kulinicz nie brał udziału w głosowaniu – głosujących 17 radnych 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 61 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/282/18 stanowi zał. nr 62 do protokołu.  

Ad 22. Przewodniczący Komisji Rewizyjnje, Paweł Gulbinowicz omówił projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Nowogardu z dnia 8 marca 2018 r. (nr rej. 6), 

projekt uchwały stanowi zał. nr 63 do protokołu.   

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Wiceprzewodnicząca Rady poddała powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 12 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 4 radnych 

Głosy nieoddane - 1 radny 

Obecnych    - 17 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi.  

Starosta Tomasz Kulinicz nie brał udziału w głosowaniu – głosujących 17 radnych 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 64 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/283/18 stanowi zał. nr 65 do protokołu.  
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Ad 23. Przewodniczący Komisji Rewizyjnje, Paweł Gulbinowicz omówił projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Nowogardu z dnia 9 kwietnia 2018 r. (nr rej. 7), 

projekt uchwały stanowi zał. nr 66 do protokołu.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Wiceprzewodnicząca Rady poddała powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 14 radnych   

Przeciw  - 0 radnych 

Wstrzymało się  - 3 radnych 

Głosy nieoddane - 0 radnych 

Obecnych    - 17 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi.  

Starosta Tomasz Kulinicz nie brał udziału w głosowaniu – głosujących 17 radnych 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 67 do protokołu. 

UCHWAŁA NR XXVII/284/18 stanowi zał. nr 68 do protokołu.  

Godz. 1315 – obrady sesji prowadzi Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba.  

Ad 24. Przedstawienie aktualnej sytuacji w Szpitalnym Centrum Medycznym  

w Goleniowie Sp. z o.o.   

W powyższym temacie głos zabrały następujące osoby, w kolejności: Wiceprzewodniczący 

Rady Nadzorczej SCM w Goleniowie Sp. z o.o. Mariusz Lewandowski, radny Jerzy Jabłoński, 

radna Teresa Chodyko, radna Danuta Faryniarz, radny Kazimierz Lembas, radna Danuta 

Faryniarz, radny Czesław Siwek, radna Teresa Chodyko, Wiceprzewodniczący Rady 

Nadzorczej SCM w Goleniowie Sp. z o.o. Mariusz Lewandowski, radna Danuta Faryniarz, 

Przewodniczacy Rady Kazimierz Ziemba, radny Kazimierz Lembas, radna Teresa Chodyko,  

Wiceprzewodniczący Rady Nadzorczej SCM w Goleniowie Sp. z o.o. Mariusz Lewandowski, 

dr Dariusz Adamczyk odczytał pismo skierowane do Starosty Tomasz Kulinicza (stanowi 

ono zał. nr 69 do protokołu), dr Ewa Knap, Przewodniczacy Rady Kazimierz Ziemba, radna 

Danuta Faryniarz, Przewodniczący Rady Kazimierz Ziemba, dr Ewa Knap, Przewodniczący 

Rady Kazimierz Ziemba, dr Dariusz Adamczyk.    

Godz. 1430 – obrady seji prowadzi Wiceprzewodnicząca Izabela Żabicka. 

Ad 25. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie  
w okresieod 2 marca 2018 r. do 20 kwietnia 2018 r. stanowi zał. nr 70 do protokołu. 
Tomasz Kulinicz poprosił radnych o zadawanie ewentualnych pytań do sprawozdania.  

Radny Jerzy Jabłoński poprosił o wyjaśnienie pkt 12 ze str. 4. 

Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur udzielił odpowiedzi na zapytanie radnego Jerzego 

Jabłońskiego.   
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Radny Jerzy Jabłoński zadał dodatkowe pytanie, odpowiedzi udzielił Skarbnik Powiatu 

Zbigniew Mazur. 

Radny Jerzy Jabłoński poprosił o wyjaśnienie pkt 2 ze str. 5.   

Sarbnik Powiatu Zbigniew Mazur udzielił odpowiedzi na zapytanie radnego Jerzego 

Jabłońskiego.  

Radny Jerzy Jabłoński poprosił o wyjaśnienie pkt 6 ze str. 6, pkt 4 ze str. 10, pkt 9 ze str. 11, 

pkt 1 ze str. 17 i pkt 9 ze str. 19.  

Starosta Tomasz Kulinicz udzielił odpowiedzi na zapytania radnego Jerzego Jabłońskiego.  

Radny Czesław Siwek zabrał głos w sprawie remontów dróg powiatowych oraz odniósł się 

do pkt 13 ze str. 7.  

Radny Józef Korkosz odniósł się do nowych przepisów RODO. 

Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnemu Józefowi Korkoszowi.  

Radny Kazimierz Lembas poprosił o wyjaśnienie pkt 11 ze str. 3 na pismie, następnie 

zwrócił uwagę na błąd w dacie posiedzenia Zarządu na str. 4 sprawozdania. W dalszej 

części wypowiedzi radny poprosił o wyjaśnienie pkt. 8 ze str. 15. 

Starosta Tomasz Kulinicz udzielił odpowiedzi na zapytania radnego Kazimierza Lembasa.  

Radna Teresa Chodyko poprosiła o wyjaśnienie pkt. 2 i 4 ze str. 14.  

Na zapytania radnej Teresy Chodyko odpowiedzi udzielił Starosta Tomasz Kulinicz oraz 

dyrektor WDP Bogusław Zaborowski. 

Radny Paweł Gulbinowicz poprosił o wyjaśnienie pkt 11 ze str. 16 i pkt 5 ze str. 18. 

Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur udzielił odpowiedzi na zapytanie radnego Pawła 

Gulbinowicza.  

Godz. 1445 – obrady sesji prowadzi Przewodniczący Rady Kazimierz Ziemba.  

Ad 26. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poinformowł, iż wszyscy radni 

złożyli w terminie oświadczenia majątkowe oraz, że wpłynęło pismo od jednego ze 

skarżących skierowane do Rady Powiatu za pośrednictwem Przewodniczacego z prośbą  

o odczytanie i przekazanie radnym. Pismo to oraz wyjaśnienia w tej sprawie Starosty 

Tomasza Kulinicza zostało radnym przekazane z materiałami na sesję. Pismo stanowi zał. 

nr 71 do protokołu. Następnie Przewodniczący poinformował, iż pismo byłej pani Prezes 

SCM w Goleniowie Sp. z o.o. Elżbiety Kasprzak zostało radnym przekazane będące 

odpowiedzią na stanowisko Klubu Radnych SLD, stanowi ono zał. nr 72 do protokołu.  

W dlaszej części informacji Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło pismo do 

wiadomości Przewodniczącego Rady od dyrektorów szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Goleniowski w sprawie podwyżki dodatku funkcyjnego. Pismo 

stanowi zał. nr 73 do protokołu. N zakończenie informacji Przewodniczący w imienu 

Komendanata Straży Pożarnej zaprosił na Powitowe Obchody Dnia Strażaka, które odbęda 
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się 12 maja br. o godz. 1200 waz z wręczeniem Sztandaru dla Komendy Powiatowej Straży 

Pożarnej w Goleniowie. Przewodniczący poinfomrowłą, że na sesji w dniu 21 czerwca 

będzie wykonywane wspólna fotografia radnych oraz, że jest wolne jeszcze jedno miejsce 

na szkolenie w dniach 18 i 19 maja br. w Niechorzu w sprawie zmian statutów po zmianach 

ustawy dla członków Komisji Statutowej.            

Ad 27.  

1. Radny Sylwester Górzny w imieniu własnym zwrócił uwagę radnym, iż nie korzystają  

z zaproszeń na różnego rodzaju imprezy organizwane przez szkoły. I tak 19.04 br. był 

organizowany przez uczniów ZS nr 1 w Goleniowie koncert charytatywny dla chorego 

chłopca i na tę imprezę przybyła tylko radna pani Danuta Frayniarz, choć zproszenia 

otrzymali wszyscy. 

2. Radna Izabela Żabicka wniosła zapytanie do dyrektora Wydziału Dróg Powiatowych, 
kiedy będzie wykonany remont drogi powiatowej na odcinku Dębice-Nastazin.  
Z obserwacji radnej nic się w terenie nie dzieje, a jest tam bardzo niepokojąca, 
dramatyczna sytuacja na drodze. 

3. Radna Izabela Żabicka wniosła do dyrektora WDP o przedstawienie informacji 
dotyczącej planów inwestycyjnych w sprawie remontu drogi powiatowej na odcinku 
Dębice-Maszewko, gdzie również sytuacja na tej drodze jest dramatyczna. Czy 
prowadzone są jakiekolwiek uzgodnienia i rozmowy w tej sprawie z Gminą Maszewo. 

4. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o udzielnie informacji, na jakim etapie 
prowadzone są uzgodnienia odnośnie drogi powiatowej w Mostach od skrzyżowania  
w kierunku pałacu. W tej sprawie radna wielokrotnie zwracała się z interpelacjami na 
sesjach Rady Powiatu.     

5. Radny Czesław Siwek wniósł o oznaczanie wszystkich projektów uchwał Rady Powiatu 
zapisem „projekt”.  

6. Radny Czesław Siwek wniósł zapytanie, dlaczego nie otrzymał odpowiedzi od Starosty 
na pismo z dnia 25.04.2018 r. przesłane drogą e-mail w imieniu Klubu Radnych SLD z 
prośbą o przekazanie miesięcznych zestawień przychodów i kosztów oraz wyników 
finansowych SCM w Goleniowie Sp. z o.o. za każdy miesiąc roku 2017 i za I kwartał 2018 
roku. Radny określił termin udzielenia odpowiedzi na dzień 5.05.2018 r. i żadnej 
odpowiedzi nie otrzymał do dnia dzisiejszego.  

7. Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o przedłużenie ścieżki rowerowej na ul. 
Nowogardzkiej. Jak wiadomo trwa budowa bezpiecznego przejazdu tzn. budowa węzła 
w Żółwiej Błoci  
w ramach budowy drogi S6. Budimex wybuduje i poprowadzi ścieżkę rowerową na 
rondzie i na wiadukcie do miejscowości i wspaniałomyślnie nawet kilkadziesiąt metrów 
pociągnąłby ją z ronda w stronę miasta. Uwzględniając te wszystkie okoliczności żeby 
ten przejazd miał ręce i nogi i był bezpieczny radny zwrócił się z wnioskiem  
o doprojektowanie przejścia na drugą stronę ścieżki, czyli podjazd i zjazd na druga 
stronę żeby nie popełnić tego błędu, który powstał przy budowie obwodnicy, gdzie była 
ścieżka, na którą nie można było bezpiecznie wjechać. Ze ścieżki korzysta bardzo dużo 
ludzi  
i zapewnienie bezpiecznego przejazdu radny uważa za niezbędne tym bardziej, że 
inwestycja znajduje się w pasie drogowym powiatu.      

8. Radny Paweł Gulbinowicz wniósł zapytanie do dyrektora WDP, czy coś dzieje się  
w sprawie ścieżki rowerowej na przejeździe kolejowym na ul. Nowogardzkiej  

     w Goleniowie. 
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9. Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o udzielenie odpowiedzi w kwestii przebudowy drogi 
powiatowej w Lubczynie z uwagi na fakt, iż oferta wykonawcy jest wyższa od kwoty 
zaplanowanej o 4.700.000 zł, z czego niniejsza inwestycja jest dofinansowana kwota 
3.000.000 zł ze środków zewnętrznych, w związku z powyższym radny pyta, czy powiat 
jest w stanie w wspomóc jakąś kwotą Gminę Goleniów, by inwestycje zrealizować i nie 
stracić dofinansowania w kwocie 3.000.000 zł.   

10. Radna Danuta Faryniarz została zobowiązana przez uczniów, rodziców i nauczycieli ZS 
nr 1 w Goleniowie do wyrażenia opinii w związku z brakiem zainteresowania pana 
Starosty wydarzeniami szkolnymi o różnym zasięgu. Zwracają uwagę na to, Starosta od 
kiedy objął funkcję ani razu nie uczestniczył w żadnym szkolnym przedsięwzięciu, ani 
pozaszkolnym organizowanym przez zespół szkół. Przy czym zauważane jest, że 
aktywnie uczestniczy pan Starosta w innych przedsięwzięciach, w szczególności z 
dużym natężeniem na terenie Nowogardu, co jest łatwe do zobaczenia, odczytania 
ponieważ bardzo bogata dokumentacja na ten temat znajduje się na stronie powiatowej 
mocno okraszona fotograficznymi dokumentami. Stąd pytanie od wymienionym 
podmiotów uczniów, rodziców  
i nauczycieli, jak pan, panie Starosto dzieli swój czas służbowy pomiędzy szkoły  
i inne jednostki organizacyjne, że nie znajduje pan tego czasu ani razu w przeciągu 4 lat 
na pobyt w szkole. To jest oburzające.  

11. Radna Danuta Faryniarz zwróciła uwagę, że do tej pory nie otrzymała odpowiedzi na 
pytanie dotyczące projektów, na które pozyskano środki zewnętrzne, w których 
realizacji uczestniczyli pracownicy Starostwa. Zapytanie w tej sprawie radna złożyła na 
sesji 15 marca 2018 r.  

12. Radna Danuta Faryniarz wniosła o wyjaśnienie wielu niejasności związanych  
z zatrudnieniem specjalisty ds. pozyskiwania środków zewnętrznych. W ślad za tym, co 
pan Starosta powiedział, że Starosta i Zarząd jest bardzo zadowolony z pracy pani 
specjalistki, która pracuje zgodnie z wytycznymi, w świetle materiałów, które radna 
otrzymała to radna jest bardzo niezadowolona, ponieważ zdanie radnej informacje na 
ten temat nie są wiarygodne. Otóż pierwsza informacja na temat zatrudnienia pani 
specjalistki mówi o ty, iż została zatrudniona w wyniku konkursu na ¼ etatu, w ślad za 
tym, w drugim piśmie jest informacja o wymiarze etatu ¾. Jest to ewidentna 
sprzeczność z warunkami konkursu. Druga informacja jest tak, że pani specjalistka 
Jowita Pawlak zajmuje się koordynowaniem dwóch projektów, natomiast ona sama 
twierdzi, że trzech. Radna poprosiła o doprecyzowanie i o podawanie informacji, które 
nie budzą żadnych wątpliwości. 

13. Radna Danuta Faryniarz, czy efekty w pozyskiwaniu środków zewnętrznych przez 
specjalistkę uzasadniają potrzebę zatrudnienia osoby na tym stanowisku, gdyż  
w placówkach organizacyjnych powiatu panuje przekonanie, że wszyscy radzili sobie 
świetnie do tej pory sami i gros pracy wykonuje się właśnie w tych placówkach, 
natomiast to są jakieś pomniejsze czynności, których nie musiałby nikt inny 
dokonywać.                     

14. Radna Danuta Faryniarz wniosła zapytanie, w jakiej wysokości jest dodatek specjalisty 
do wynagrodzenia z tytułu jak się radnej wydaje nieuprawnionego pełnienia funkcji 
koordynatora w trzech długotrwałych, wieloletnich projektach, nieuprawnionego 
ponieważ Regulamin Organizacyjny Starostwa nie przewiduje w obowiązkach pani 
specjalistki koordynowania projektów.  

15. Radna Danuta Faryniarz wniosła zapytanie, w związku z incydentem, jaki miał miejsce 
na jesieni ubiegłego roku, a incydent dotyczył pobicia, potem prawdopodobnie 
śmiertelnego w skutkach pacjenta w szpitalu, zapytanie na ten temat złożyło 
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Ministerstwo Zdrowia do Starostwa. Radna wniosła o udostępnienie odpowiedzi jaka 
została udzielona Ministerstwu.  

16. Radna Danuta Faryniarz, aby uciąć wszelkie spekulacje dotyczące sytuacji związanej  
z odwołaniem pani Prezes SCM w Goleniowie Sp. z o.o. radna wniosła  
o udostępnienie protokołów z posiedzeń Zgromadzenia Wspólników, ich odczytanie 
wyjaśni wszystkim sprawę i nie będziemy musieli dopytywać i wątpić. Radna poprosiła 
o podanie terminu, kiedy mogłaby zapoznać się z tymi protokołami.    

17. Radna Danuta Faryniarz, w dniu 7 maja br. otrzymała list w Biurze Rady Powiatu 
adresowany imiennie do radnej i list był otwarty. Radna wysłuchała 
usprawiedliwienia, że przez pomyłkę został otwarty i radna to przyjęła do wiadomości, 
nie mniej jednak radna wyraża kategoryczny protest związany z tą sytuacją. Radna 
zwróciła uwagę na to, że istnieją prawne konsekwencje naruszenia art. 267 kk i w 
związku z tym radna poprosiła o wyciągnięcie wniosków adekwatnych do zaistniałej 
sytuacji. Ponadto radna stwierdziła, iż wydaje jej się, że nie ma żadnych procedur 
związanych z przekazywaniem korespondencji, ponieważ radna otrzymała 
korespondencje w Biurze Rady w dobrej wierze, ale niczego nie potwierdzała. Radna 
zwróciła się do Starosty o zadbanie  
w procedury, w tym względzie.   

18. Radny Kazimierz Lembas w uzupełnieniu, co do zapytania radnego Czesława Siwka  
w sprawie przekazania miesięcznych zestawień przychodów i kosztów oraz wyników 
finansowych SCM w Goleniowie Sp. z o.o. za każdy miesiąc roku 2017 i za I kwartał 
2018 roku radny dodał, iż niniejsze zestawienie związane było z sugestią poprzedniej 
pani Prezes SCM, która miała za złe, że radni jej dobrego wyniku zarządzania szpitalem 
nie docenili i stąd zapytanie Radnych Klubu SLD.   

19. Radny Kazimierz Lembas poinformował, że Komisja Budżetu i Infrastruktury w dniu 
08.05.2018 r. opiniowała wniosek Zarządu Powiatu w sprawie przeznaczeniu części 
rezerwy inwestycyjnej na zadania oświatowe i z informacji jaką otrzymała Komisja 
prawie cała rezerwa inwestycyjna zostanie przeznaczona jakby na wydatki oświatowe 
z uwagi na duże braki w oświacie oraz informacji Skarbnika wynika, iż pozostał część 
również będzie musiała być przeniesiona na wydatki związane z oświatą. W związku  
z tym radny zapytuje Starostę, z czego powiat sfinansuje zakładane wydatki na pieszo-
chodnik w Kulicach. Z informacji Starosty wynika, iż za parę dni gotowy będzie 
kosztorys  
i środki na ten cel będą musiały znaleźć się w budżecie powiatu, a środki miały 
pochodzić właśnie z rezerwy inwestycyjnej. W związku z powyższym radny wniósł  
o poinformowanie radnych o wysokości kosztów niniejszego zadania i w jaki sposób 
zostanie ta inwestycja w roku bieżącym sfinansowana.      

Ad 27. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że na interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych odpowiedzi udzieli na piśmie. 

Ad 21. Wobec wyczerpania porządku obrad XXVII sesji Rady Powiatu w Goleniowie, 
Przewodniczący Rady dokonał jej zamknięcia o godz. 1510 dziękując wszystkim za udział  
w sesji. 
 
Nośnik z zapisem dźwiękowym obrad XXVII sesji Rady Powiatu z dnia 10 maja 2018 r. 
stanowi zał. nr 74 do protokołu.  
                                           

                 Przewodniczący Rady Powiatu 
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                  Kazimierz Ziemba  
 

 

Protokołowała: 
Agata Ostrowska  

 

Goleniów, dnia 28 maja 2018 r.   

 
 

 

 


